
 

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΑΠΟ ΕΝΑΝ ΟΙΚΟΝΟΜΟΛΟΓΟ 

 

Ο οικονομολόγος που πήραμε συνέντευξη μας αναφέρει ότι το επάγγελμα που 

διάλεξε δεν είναι τυχαίο γεγονός, αλλά το είχε ονειρευτεί από μικρός. Το πρότυπό 

του ήταν οι θείοι του, οι οποίοι εργάζονταν σε τράπεζες. Οι επιχειρήσεις τον 

πληρώνουν ώστε να ελέγχει τι αγοράζουν αυτές , τι πουλάνε, τι κέρδος θα βγάλουν, 

τι φόρους θα πληρώσουν, ελέγχει τις τραπεζικές τους συναλλαγές, για το πώς θα 

αναπτυχθούν καλύτερα  και πώς όλα αυτά θα είναι σύμφωνα με αυτά που ορίζονται 

από τους νόμους. Μας ανέφερε ότι όπως κάθε δουλειά, έτσι και αυτή έχει δυσκολίες. 

Τέλος ο οικονομολόγος πρόσθεσε ότι αυτή η δουλειά του αρέσει πολύ, γιατί  

προσπαθεί να κάνει τους ανθρώπους και τις επιχειρήσεις, να προοδεύουν, να 

γίνονται καλύτεροι, να εξελίσσονται και να συνεισφέρουν στη κοινωνία, στην 

οικονομία και στην ευημερία της χώρας. 
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